



香港急症科醫學院
HONG KONG COLLEGE OF
EMERGENCY MEDICINE



ROOM 809, 8/F, 99 WONG CHUK HANG ROAD, ABERDEEN, HONG KONG
TEL: (852) 2871 8877 FAX: (852) 2554 2913 <http://www.hkcem.org>
香港仔黃竹坑道99號8樓809室

Date: 9 Mar 2019

Press statement on doctor suspected to be under the influence of marijuana

With reference to various news reports yesterday (8 Mar 2019) on a doctor suspected to be under the influence of marijuana, the HONG KONG COLLEGE OF EMERGENCY MEDICINE (“HKCEM”) would like to state that:

- (1) HKCEM will not comment on any specific case that is under police investigation.
- (2) We condemn any doctor who uses illicit substances, and to do so while on duty is completely unacceptable.
- (3) “Physician wellness” is as important as our professional duty to patients, and we urge all doctors to look after their own health. We also recommend doctors who have difficulty in coping with stress to seek help from professional sources.
- (4) We trust and support our frontline doctors who are serving hard to safeguard the health of the public.

HONG KONG COLLEGE OF EMERGENCY MEDICINE

(For enquiry, please contact Ms Sonia HUEN at 2871 8874 or sonia@hkcem.org.hk)



香港急症科醫學院
HONG KONG COLLEGE OF
EMERGENCY MEDICINE



ROOM 809, 8/F, 99 WONG CHUK HANG ROAD, ABERDEEN, HONG KONG
TEL: (852) 2871 8877 FAX: (852) 2554 2913 <http://www.hkcem.org>
香港仔黃竹坑道99號8樓809室

日期：2019年3月9日

關於醫生懷疑受大麻影響的新聞聲明

就昨日（2019年3月8日）有關醫生懷疑受大麻影響的新聞報導，香港急症科醫學院謹此聲明：

- （1）香港急症科醫學院不會評論任何正在接受警方調查的案件。
- （2）我們譴責所有濫用藥物的醫生，在當值期間濫用藥物更加不可接受。
- （3）"醫生健康"和醫生對患者的專業責任同樣重要，我們呼籲所有醫生注意個人的身心健康；若醫生遇上精神壓力困擾，應適時尋求專業人士的協助。
- （4）我們相信每一位在前線工作的醫生都緊守崗位並竭力維護公眾的健康。

香港急症科醫學院

（如有查詢，請致電 2871 8874 或發送電子郵件至 sonia@hkcem.org.hk 與禰女士聯絡）